
Нека всеки сам скача от моста, не бутайте хората - Фортисимо

От Форти
Пет., 30 Септември 2011 00:15

„Деми Мур и Аштън Къчър на прага на развод”. Това заглавие се появи в пресата
тези дни. Е, що така сега, толкова хуба
ва двойка
, а пред развод. Малко съм разочарована :), но не съм учудена.

      

При звездите уж е друго, но не съвсем. Те почти нямат проблеми с това, да се
обвързват така. Имам предвид зряла жена, с по-млад мъж
или с 
дооооста по-млад мъж
. Те са звезди и всичко им е позволено и 
дори този риск е готин
, интересен и красив. Оказва се обаче, че 
не са застраховани и от разочарования
…

  

Виж, у нас нещата стоят различно. За нашите звезди не знам, но за обикновените хора
нещата изглеждат другояче:

  

На мъжете им е позволено да имат връзки с по-млади, че дори и по-малки момичета
. Изобщо не се чувам какво говоря, какво е това позволено :) Нормално е, похвално е,
при някои е въпрос на престиж да имат 
по-младо гадже или любовница
. Това е супер признак на мъжкарство. Виждате ли колко ставам, какъв пич съм…
По-младите мъже, които се заплитат във връзки с малки момичета, могат, примерно, да
„
разнообразяват
” от 
скучния си семеен живот
, или да лекуват рани от нанесени щети от други жени. По-застаряващите обаче направо
си 
прилагат терапия
– вземи си младо агънце да ти поблейва на ухото колко си велик. Ако имаш 
повече парички
, направо ще си най-прекрасният мъж на земята, па макар и за няколко месеца :)
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Сега обаче да видим как е при другата страна :). При жените една такава любовна
история веднага е придружена от знак „
минус
”. Ама че „
крава
” (цитирам коментатори), 
майка му, леля му, баба му, к…а…
Как не я е срам тази, да заблуждава млади и невинни души, да им губи времето, да ги
използва, да ги манипулира.

  

Нашето тооолкова толерантно българско общество е способно да разкъса една
такава жена, особено ако тя е
прехвърлила 35
, не дай Боже да е над 40 години. Тогава вече направо е престъпница. Крадла на чужди
синове :) 
Не се вижда в огледалото на какво прилича, тръгнала да омагьосва чуждите деца
. Убедена съм, че почти сто процента от възрастните, разбирай майките и бащите 
на тези „заблудени” млади момчета
, мислят точно така. Почти съм сигурна, че и една голяма част от приятелите, братята,
сестрите, колегите и съседите също мислят така.

  

Ама само да си го мислеха :) Те дори се чувстват задължени да се намесват в живота
им, да ги предпазят. Онази гадната, долната направо ще я анатемосат. По-лекият
вариант е всеки път, когато я видят, да й напомнят на
колко години е  :) А
него, горкичкият, ще го действат по друг начин- със съвети, с ирония, с постоянно
напомняне, че агнешкото винаги е по-вкусно :) И че ако тази история продължи, някой
ден тя ще заприлича на… 
а ти ще бъдеш още
… и ще искаш друго, и горчиво ще съжаляваш.

  

Същите тези съветващи, наставляващи и подиграващи, правят точно същото нещо в
своя живот, но на тях им е позволено. Това е положението, 
няма нищо ново под слънцето
. На старите мъже им е позволено да имат млади гаджета – това е геройство. 
На старите жени не е позволено да имат млади гаджета – това е разврат
.
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Хайде стига вече с тези двойни стандарти, бе. Оставете хората да се обичат и да не
се чувстват престъпници за това
. Както се казва, нека всеки сам скача от моста, не го бутайте…

  

За fortisimo.eu – Форти :)
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